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Curriculum Vitae

Name: Abdul Salaam Thanoon Al Masri.
Date of birth: 10 /3/1963.

Sex: male.
Marital status: married,   (4 children).                                                                               
Nationality: Iraq.
Address: Hay Al Afrah, Mosul, Iraq.
Tel.: {07709581451} mobile: {07736968369}.
E- mail: abdulsalaamalmasri @ yahoo.com
Present occupation: 

· Assistant professor in dept. of surgery, college of medicine, University of Mosul.

· Specialist in urology section, dept. of surgery, Al Jomhoury teaching hospital.

· Director of section of urology, department of surgery, Al Jomhoury teaching hospital.

Degrees:

1. 1988 (M.B.Ch.B), college of medicine, University of Mosul.

2. 1998 (F.I.C.M.S) in urology, Iraqi Commission of Medical Specialization.
3. 2004 – 2008 Reporter of department of surgery, college of medicine.

 Past jobs:

1. From Jun. 1988 – Dec. 1989 Medical army officer, medical army services.

2. From Dec. 1989 –Feb. 1992 rotating house officer at Kirkuk health directorate, Kirkuk. 

3. From Feb. 1992 – Feb. 1993 Sinjar and Sheikhan general hospital. 
4. From Feb. 1993 – Oct. 1993 senior house officer at Al Salaam teaching hospital, Nineveh health directorate, Mosul.

5. From Oct. 1993 – June 1998 Candidate of Iraqi Commission for Medical Specialization at Al Jomhoury teaching hospital, Mosul.

6. From Jun. 1998 – Dec. 1998 Specialist in urology at Al Jomhoury teaching hospital, Nineveh health directorate, Mosul.

7. From Dec. 1998 – Jan. 2000 Specialist in urology at Kirkuk health directorate, Kirkuk.

8. From Jan. 2000- to date Lecturer in the college of medicine, University of Mosul and Specialist in urology at Al Jomhoury teaching hospital, Mosul.

Professional & scientific committee:

· 1988 – To date Member, Iraqi Medical Association.

· 2000 – To date Member of Iraqi urological society.

Experience:

Extra corporeal Shock Wave Lithotripsy in managing urinary stones.

Honors & Distinction:

1989 - To date (24) Letters of thanks & Appreciation from Nineveh and Kirkuk health directorates, Ministry of health and Mosul college of medicine & Nineveh college of medicine, university of Mosul.

Publications:

1. Renal tumor a clinico-pathological study in Mosul a retrospective study.

2. Testicular tumors in Mosul province.

3. Extracorporeal Shock Wave Lithotripsy for pediatric ureteral stones.

4. Early experience of extracorporeal shock wave lithotripsy for urolithiasis in children in Mosul
5. Epididymorchitis a review of 85 cases in Mosul.

6. Chronic testicular pain a clinico-pathological study.

7. Vesical stone on partially migrated IUCD.

8. Vesical stone on absorbable suture.

9. Congenital inguinal abnormality in children.
10. The color Doppler ultrasound in evaluation of infertile men.
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السيرة الذاتية
  ألاسم واللقب: عبد السلام ذنون يونس المصري                                                                    
  ألجنس:  ذكــر             تاريخ الميلاد: 10/3/1963                               الجنسية: عـراقي     
 الحالة الزوجية: متزوج,  عدد الأطفال: (أربعة   أطفال)    
  البريد الإلكتروني:  almasri @yahoo.com   abdulsalaam                   
 العنوان الدائم: موصل / حي الأفراح , دار رقم (156/204/319) 
   رقم الهاتف: (07481700626 )  موبايل (07701872024)                                   
 الوظيفة الحالية: أستاذ مساعد في فرع الجراحة, كلية الطب, جامعة الموصل, وطبيب اختصاصي في شعبة جراحة
 المجاري البولية, المستشفى الجمهوري التعليمي         
 الشهادات: 1988 – بكالوريوس في الطب و الجراحة العامة - كلية طب الموصل, 
            1998- شهادة البورد العراقي ( الدكتوراه) في الجراحة البولية   –المجلس العراقي للاختصاصات الطبية
 الوظائف السابقة :
1. من حزيران   1988 حتى كانون الثاني 1989 – الطبابة العسكرية.
2. من كانون الثاني 1989 حتى شباط 1992 - مقيم دوري في دائرة صحة كركوك.
3. من شباط 1992 حتى شباط 1993 – طبيب تدرج في مستشفيي سنجار العام و الشيخان العام كطبيب ممارس عام.
4. من شباط 1993 حتى تشرين الأول 1993 - طبيب مقيم أقدم في الجراحة العامة في دائرة صحة نينوى - مستشفى السلام العام.
5. من تشرين الأول 1993 حتى حزيران   1998 –   طالب في المجلس العراقي للاختصاصات الطبية/ الجراحة البولية.
6. من حزيران 1998 حتى كانون   الأول 1998 – طبيب اختصاصي في دائرة صحة نينوى, مستشفى الجمهوري التعليمي.           
7. من كانون الأول 1998 حتى كانون الثاني 2000 – طبيب اختصاصي في دائرة صحة كركوك.
8. من كانون الثاني 2000 حتى الآن - مدرس في فرع الجراحة, كلية الطب, جامعة الموصل و طبيب اختصاصي في المستشفى الجمهوري التعليمي.
اللجان المهنية و التعليمية:
                           1.من العام 1989 حتى الآن عضو في نقابة الأطباء العراقية. 
                           2.من العام 2000  حتى الآن عضو في جمعية إختصاصيي الجراحة البولية العراقية.
                           3. من العام 2005 - 2008مقرر فرع الجراحة في كلية الطب.
الخبرات: جهاز تفتيت الحصى من خارج الجسم لمعالجة مرضى حصى الجهاز البولي.            

التكريم والجوائز: منذ عام 1989 حتى الآن أربعة وعشرون كتاب شكر و تقدير صادرمن دائرة صحة كركوك و دائرة صحة نينوى وكلية طب الموصل  وكلية طب نينوى / جامعة الموصل.           
التأليف و النشر:
1. بحث في أورام الكلية حاز على الجائزة الثانية في موتمر الأورام.
2. بحث في أورام الخصية حاز على الجائزة الأولى في موتمر الأورام.   

3. بحث في الخبرات الأولية في معالجة الأطفال المصابين بحصى الجهاز البولي بجهاز موجات الصدمة.
4. بحث في إستخدام جهاز موجات الصدمة لمعالجة الأطفال المصابين بحصى الحالب.
5. التهاب الخصية و البربخ دراسة لخمس وثمانون حالة في الموصل.
6. الم الخصية المزمن دراسة مرضية سريرية في الموصل.
7. حصاة مثانة مكونة على جهاز منع الحمل.
8. حصاة مثانة مكونة على خيط جراحي من النوع قابل للامتصاص.
9. التشوهات الخلقية في المنطقه المغبنية لدى الأطفال.
10. دور الدوبلر في تقييم مرضى العقم من الرجال.
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